
Úboč 21.9.2016 

Zápis č.3 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč,  

které se konalo ve středu 21.9.2016 od 1930hod v Hasičském klubu v Úboči. 

Přítomní: Tomášek K., Zima V., Matějka V., Matějka P., Síkora V., Síkora V. ml., Černý Vl., Haas M. 

Omluveni: Matějka J. 

Občané: Levenec Fr., ing. Roubal P., Blecha P., Raiser M. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Úprava rozpočtu 

4. Projednání odkoupení pozemků 

5. Projednání žádosti pí. Osmikové 

6. Diskuse 

7. Usnesení 

8. Závěr 

 

1. Zasedání zastupitelstva zahájil starosta v 1930hod. V úvodu zasedání přivítal všechny přítomné 

a seznámil je s navrženým programem zasedání zastupitelstva. Program zasedání byl při 

hlasování osmi přítomnými zastupiteli schválen. 

Starosta navrhl ověřovatele zápisu p. Karla Tomáška a p. Pavla Matějku. Oba navržení 

ověřovatelé zápisu byli osmi hlasy schváleni. 

2. Ve druhém bodě zasedání starosta seznámil přítomné s usnesením z posledního zasedání. 

 K přednesenému usnesení nebylo z řad přítomných žádných dotazů ani připomínek. 

3. V další části zasedání zastupitelstva bylo projednání a schválení úpravy rozpočtu. Starosta 

seznámil přítomné s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Dotazy k úpravě 

rozpočtu starosta zdůvodnil a vysvětlil. Po diskusi k této úpravě rozpočtu dal starosta 

hlasovat. Úprava rozpočtu č.3/2016 byla dle rozpočtového opatření č.3/2016 osmi 

přítomnými zastupiteli schválena. 

4. Ve čtvrtém bodě zasedání zastupitelstvo projednávalo nabídku Českého fondu nemovitostí 

s.r.o. české Budějovice ohledně koupě pozemků. Jednalo se o 7 lesních pozemků o celkové 

výměře 16434m2 v katastrálním území Úboč. Cenová nabídka za soubor těchto pozemků 

činila 530000,-Kč (32,25Kč/m2). Zastupitelstvo po zhodnocení jednotlivých pozemků a 

nabídnuté částky tento odkup osmi hlasy zamítlo. 

5. Zastupitelstvo projednalo žádost pí. Věry Osmikové ohledně úpravy korun 4ks. obecních lip a 

jedné vrby, které zastiňují dům čp. 72 a přilehlou zahradu, jejíž majitelkou je pí. Osmiková. 

Zastupitelstvo osmi hlasy schválilo tuto úpravu korun během vegetačního klidu, nejdéle do 

konce března 2017. 

6. V diskusi se hovořilo o úpravě návsi po červnové povodni. Poškozené asfaltové cesty obec 

opravila s pomocí SÚSPK v Domažlicích za částku 42000,-Kč. Na další silně poškozenou cestu 



 Ke Kanicům obec žádala o dotaci Plzeňský kraj, ale dotace byla zamítnuta. Nutnou opravu 

provede obec ze svých zdrojů. 

7. Ve 2100hod starosta přednesl usnesení, které bylo  osmi přítomnými zastupiteli schváleno. 

8. Ve 2110 starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání. 

Ověřovatelé zápisu: Člen zast.: Tomášek K. ........................................ 

 Člen zast.: Matějka P. ......................................... 

 Starosta: Zima V. ......................................... 


